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PREDMET: vijeinidka pitanja i inicijative sa 4. sjednice Gradskog vijeia odrzane,dana29.07. 2022. godine, dostavlja se.

Na osnovu dlana 167' stav l. idlana 17l a. stav l. Poslovnika o radu opiinskog vijeiazavidovici ("sluzbeni glasnik opcine zavidovi(i", b.o;' 7/14 - preeisceni tekst, g/14 , g/14,8/18' 4121 i 4/22), u prilogu akta dostavljamo vijeinidka pitanja i Inicijative postavljene na 4.sjednici G.rdskog vijeia odiZanoj dana 29-.07.202; ,"Ji;vije6nidka pitanja vijeinika Harisa Hodzida] r ..,2..3. i 4. - nadleLne Gradske sluzbe;- Inicijativa vijeinika Harisa Hodzica ra aonoserie odluke o flnansiranju kupo'ina /nabavka vatrogasnog vozlla za potreb€. opiinske-p.oiarionulne vatrogasne jedinice GradaZavidovici' (ispunjava uslove iz diana I 7l a. Poslounila o radu opiinskog vijeca Zavidovi6i).-Inicijativa vijeinika Armina Imamoviia za obj.avy. -larno! ioriru za iskazivanjeinteresa za uklanianje i zbrinjavanje ry" l*{; ," o;r.ru;u Grad-a Liii.aouiei. (ispunjavauslove iz dlana l7la. posrorniku o iaau opcinskog ,y"[i zuuidoviii).vije6nidka pitanja vijednika Hakij; osmi6f -i.ir. - nadteineGradske sluZbe;vijeinidka pitanja vijednika semsudina.skeji6a --i.r.-r .r3,2.,3.(r.i2.) i 4. _ nadreLneGradske sluZbe; (vijeinidko pitanje ,ii.cnil.u s..'r;;nu'skejiia broj 2. - proslojedeno JKp,,Radnik" d.o.o. Zavidovif),
vijeinidko pitanja vijeinika Admira Fojnice - l. - nadlezna Gradske sluzbe;- Inicijativa vije6nika Admira Fojnica za sanaciiu i obnovu on,iuoinrr.og doma unaseljenom mjestu Potkledje (MZ Klek), i,il;rj*;;;i;;. iz aana t7la. posrovnika o raduOp6inskog vijeia Zavidoviii).
-Inicijativa vijednika Samira Skejiia.za donosenje odluke o dodjeli poslovne prostorijeu vlasniStvu Grada zavidovici na koriStenie bez naknade na period od 5 godina u Sali broj 6. uzgradi boradkih udruZenja"spomen kuia" u ulici Mehrnecla prs. l-,rr,rio"i.o broj r0.Jedinstvenom udruzenju 
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-lnicijativavijeinikaAdmiraMujki6azasubvencijetroSkovasmjeStajaiboravkadjece
u pedago5kim ustanovama, (ispunjava-u,lo" iz dlana iTla' poslovnika o radu Opcinskog

vije6aZavidovidi). ^r,-:-^rr..:r,:^^-r ) i:,-prosliiedenoJU,,Dom
Vijednidka pitanja vijecnika Admira Mujkica - l'' 2' i 3 - Proslije

,d*'tj{ti;:'$?:'i?un:" 
vijeinika semse Fehrica - 1.. 2. i 3 - nadlezne Gradske sluT-be.

U prilogu ur.iu aor,uvljam v., ,i:.enicka p.itanja i lnicijative postavl'iena na 4'

sjednici Gradskog 'iittu 
odrZane' dana29 '07 ' 2022' godine'

odgovore na postavljena "i.i"Jrier." odr". i inicijative potrebno je dostaviti

predsjedavajucoj ir"oJr."g-ui1"ea ,udi-rrrs,ur*ju , dnevni ,.d nuttdt'e sjednice Gradskog

vijeda.
S Po5tovaniem'

PRILOG: Vijecnidka pitanja i inicijative sa 4' sjednice Gradskog vijeca odr,ane' dana29'01'

2022. godine

DOSTAVLJENO:
1. Gradonadelnik,
2. U sPis. lll

01,0t'{
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIdKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE
Strucna sluZba Gradskog vijeia
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Datum: 29.07 .2022. godine

VIJECNIdKA PITANJA I INICIJATIVE
sa 4. sjednice Gradskog vijeda Zavidovidi odrZane 29.07.2022. godine

INICIJATIVE I VIJECNIdA PITANJA VIJECNIKA HODZIE TTAruS:

Predmet: Vije6nidko pitanje, dostavlja se
Na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovici. kao vijeinik Gradskog
vrjeia Zavidovici postavljam sljedece vijeinicko pitanje: Kada ie se izvrSiti zamJenarasvjetnif,
tijela u naseljenom mjestu Dolac a koja nisu u funkciji vei nekoliko mjeseci?
Direktno pitanje:
Kada nadleZna sluZba mole pokrenuti aktivnosti na zamjeni cca 50 rasvjetnih tijela u
naseljenom mjestu Dolac?

ObrazloLenie:

Malobrojni mjeStani naseljenog mjesta Dolac su prije nesro viSe od godinu dana dobili
funkcionalnu ulidnu rasvjetu koja se prostire u duzini od cca 4 kilometra kriz naseljeno mjesto
1n1"to 100 rasvjetnih tijela. U periodu od 15 mjeseci skoro pola rasvjetnih tijela ni;e vise u
funkciji a mje5tani ovog naselja nisu u_mogu6nosii obezbijediti finansijska s.editra za njihovu
zamjenu' Savjet MZ Dolac, takoder zbog jako malih prihoda po orriou, redovnih sredstava
koja se uplaiuju od strane opiine, nije u moguinosii finaniirati ovako veliki finansijski
poduhvat na zamjeni velikog broja rasvjetnih tijela.
Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pismeno.i lormi.
Vijeinidko pitanje upucuje se nadleZnoj opiinskoj ,tuZt,i.
S poStovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se
Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opiinskog viieia Zavidovici. kao vijeinik
Gradskog viieia zavidovici postavllam sl.iedece viieiniiko fitanie: Trazi,r .d ,adlezne slu2bei Kantonalne direkcije za ceste da nam dosravi intbrmaciju kada mjestani naseljenog mjesta
Donja Blizna mogu odekivati postavku putokazne table na regionalnom putu R465 Zavidoviii
- Maglaj sa oznakom naseljenog mjesta,, DONJA BLIZNA,, ?
Direktno pitanje:
TtaLim od nadleZne sluZbe i Kantonalne direkcije za ceste da nam dostavi informaciju da li je i
kada je u planu postavka putokaznog znakaza naseljeno mjesto Donja Blizna?
ObrazloLenje:

Naselje Donja Blizna sa preko 20 stambenih jedinica, smjeSteno je neposredno uz regionalnu
cestu Zavidovici - Maglaj a na kojoj trenutno ne postoji ni l.auosaobraiajni znak zaoznaku
naseljenog mjesta DONJA BLIZNA a Sto je trenutno veliki problem obzirom da se mjeSani
ovog naselja konstantno Zale da veliki broj dostavljada, prijevoznika i posjetioca ove lolacije
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ne mogu jednostavno pronaii ovu destinaciju. preskoce icesto..luta.iu" do pronalaska odrediSta
- naseljenog mjesta Donja Blizna.
S toga je prijeko potrebno izvr5iti postavku vertikalne saobracajne signalizacije sa oznakom
ovog naseljenog mjesta.

Od nadleZnih zahdevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vijecidko pitanje upucuje se nadleZnoj opcinskoj sluZbi, Kantonalnoj direkciji za ceste i
ovla5tenom pravnom licu za odrZavanje ove dionice puta Hajdid d.o.o. Maglaj.
S poStovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opiinskog vijeia Zavidovici, kao vijecnik
Gradskog vijeca Zavidovici postavljam sljedece vijeinidko pitanje: Tralim od nadleZne
gradske sluZbe i Komisije za vrSenje nadzora nad provodenjem ugovora o podr5ci projektu
zbrinjavanja napu5tenih pasa da nam dostave sve zaprimljene finansijske izvjeStaje azila UG:.
Zivotinjsko carstvo Arma.

Direktno pitanje:
TraZim nadleZne sluZbe igore navedene Komisije da nam dostavi linansijske izvjeStaje azilaza
pse UG Zivotinjsko carstvo Arma a koje je dostavljeno radi pravdanja utro5enih finansijskih
sredstava.

Finansijske izvjeStaje je potrebno dostaviti svaki mjesec.

Takoder, uz izvjestaj potrebno je dostaviti i datume isplate pravdanih sredstava prema UG
Zivotinjsko carstvo Arma upladenih od strane opiine Zavidoviti.

Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vijecnidko pitanje upucuje se nadleZnoj gradskoj sluZbi, Komisiji za vrSenje nadzora nad

provodenjem ugovora o podr5ci projektu zbrinjavanja napuStenih pasa i pasa lutalica u urbanim

sredinama opdine Zavidovici.
S po5tovanjem,

Predmet: VIJECNICKO PITANJE, dosta"'lja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Opiinskog viieca Zavidoviii. kao viiecnik

Gradskog vijeca Zavidoviii postavljam sljedece vijecniiko pitanie: Zaltoje tabla ( billboard)

dobrodo5lice na ulazu u Grad Zavidovici iz pravca Maglaj na regionalnom putu R465

postavljena neposredno na skretanju za naseljeno mjesto Ulji6i umjesto na podetak gradske

zone?

Direktno pitanje:

TraZim nadleZne gradske sluZbe informaciju zaSto je se i po kojim kriterijima tabla

dobrodoSlice na ulazu u Zavidovi ce tz pravca Maglaja postavila neposredno u blizini skretanja

za naseljeno mjesto Uljiii umjesto na lokaciju podetka urbane zone ( lokacija zavrSetka

industrijske zone i skretanja za Hajderoviie / Pa5in Konak ) gdje je i do sada bila tabla sa

oznakom ,, ZAVIDOVICI ,, , te da li se moguie i koja je procedura da se navedena tabla

izmjesti na podetak gradske zone?

ObrazloZenje:

Odredeni broj mje5tana koji plaiaju naknadu za gradsko zemliSte ( pripadaju posljednjoj

gradskoj zoni ) se Zali da je administrativna granica gradske zone instalacijom nove table

dobrodo5lice pomjerena a time oni stavljeni u poloZaj gradana koji Zive van gradske zone a u

obavezi su pla6ati ovu naknadu.
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Od nadleZnih zahtijevam jasne odgovore u pisanoj fbrmi.
Vije6nidko pitanje upucuje se nadleZnoj opiinskoj sluZbi.
S poStovanjem,

Predmet: Inicijativa za donoSenje odluke o finansiranju kupovine/nabavke vatrogasnog vozila
za potrebe Opiinske profesionalne vatrogasne .iedinice Grada Zavidovici

PoStovani.
na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu Opcinskog vijeca Zaridovici, u ime Kluba vijecnika
Socijaldemokratske partije BiH u Opcinskom vijecu Zavidovici podnosim INICIJATIYIJ za
dono5enje odluke o finansiranju kupovine/nabavke vatrogasnog vozila za potrebe Opiinske
profesionalne vatrogasne jedinice Grada Zavidovi6i sa

O B R AZL O itt NJ E M kako slijedi:

Obzirom da nadleZna sluZba nije ispo5tovala zakljudak Gradskog vijeia br.0l-40-2852121-Ap-
2 kojom se traZilo odrZavanje tematske sjednice s ciljem dono5enja odluke o nabavci
vatrogasnog vozila za potrebe Opiinske profesionalne vatrogasne jedinice Zavidoviii, ovim
putem podnosimo inicijativu za isto, a sve u cilju podizanja opremljenosti vatrogasne jedinice
na viSi nivo.
O stanju voznog parka profesionalne vatroganske jedinice je suvi5no i govoriti, dok stara i
nefunkcionalna motorna vozila nisu u stanju adekavtno i brzo odgovoriti na potrebe naSih
gradana. Sredstva zarealizaciju ove inicijative predvid.ieti BudZetom grada Zavidoviii 2a2023.
godinu kroz poveianje transfera za rad i podrSku Opiinske prof-esionalne vatrogasne jedinice
Zavidovici internom preraspodjelom budZetskih sredstava od srrane gradona8elnika grada
Zavidoviii i li kreditnim zaduZenjem.
S poStovanjem,

Predsiedavaiuda Gradskog viieda: Armin Imamovii, izvolite.

INICIJATIVE VIJECNIKA ARMINA IMAMOVIC:
Armin Imamovid:

PREDMET: INICIJATIVA
PoStovani, na osnovu dlana 109. Poslovnika o radu opiinskog vijeia Zavidovici podnosim
INICIJATIVU ZA OBJAVU JAVNOG POZIVA ZA ISKAZIVANJ INTERESA ZA
UKLANJANJE I ZBRINJAVANJE PASA LUTALICA NA PODRUCJU GRADA
ZAVIDOVICI.

U skladu sa poslovnikom INICIJATIVU podnosim u pisanoj formi.
OBRAZLOZPNTP.
Kako je udruzenje ,, ZIVOTINJSKO CARSTVO ARMA" pod konsranrnim pritisci,
opstrukciijama laznim optuzbama i drugim vrstama onemogucavanje normalnog rada od strane
jednog dijela clanova SDP a, a narucito vijecnika Harisa HodZeiia koji na sve moguce nacine
plasira neprijateljsko raspolozenje medju gradjanima prema ovom udruzenju i njenom
predsjedniku i osnivacu, te zbog neravnopravnog odnosa u odnosu na druga udruzenla kola
egzistiranju u gradu udruzenje ,, ZIVOTINJSKO CARSTVO ARMA,. raskida ,goro, ,u
Gradom Zavidovici.
Izmedu ostalih malicioznih podataka plasiralo se i da vlasnik zemlje i objekta udruzenja
naplacuje 3000 KM najamninu sto je svakom ko se razumije u pravo glupost iiurro mu.ie da
je na taj nacin FORMALNO zadovoljen zakon i da bi u suprotnom ta naknada bila veca od
godisnjeg budzeta predvidjen og rada azila.
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Kako se osjecam duznim da grad ne bude dugo bez te vrste usluge i ponovo ne postane talac
nekontrolisanih copora pada podnosim gore navedenu inicijativu sa preporukom da kao strucna
pomoc gradonacelniku ili komisiji koja ce odlucivati o narednom ugovoru pravnom ili
fizickom licu i da bude i vijecnik Haris Hodzic a isto tako ga preporucujem kao adresu za sve
buduca pitanja gradjana yezano za probleme pasa u gradu.

Predsiedavaiuda Gradskos viieda: Da li joS neko Zeli postaviti pitanje? Izvolite Osmii.

VIJECNIEKO PITANJE VIJECNIKA HAKIJE OSMICA:
Hakiia Osmi6:
UvaZeno predsjedni5tvo, gospodina nadelnika nema, kolegice i kolege vijeinici, gosti ,uvaZeni
mediji, sve vas srdadno pozdravljam i selamim. Ja 6u postaviti jedno vijeinidko pitanje, a
odnosi se na sanaciju klizi5ta u mjestu, naseljenom mjestu Keseri. Naime postavljam pitanjem
gradonadelniku i nadleZnim sluZbama zaSto do sada niSta nisu poduzeli po tom pitanju sanacije
kliziSta u naseljenom mjestu Keseri, a ko.ie povezu.ie nekoliko naselienih m.iesta kao Sto su dal.ii
odvojak a prema Livadama. prema Delicima. prema Lazu. PaSinu Konaku i tako dalje
Huskiiima. Gdje su mje5tani evo maltene bukvalno evo ne u sto postotnom procentu odsjedeni
od tih naselja, odnosno kori5tenja i svog naselja u zadnje dvije godine to klizi5te se pojavilo i
oni su rije5ili to privremeno na nadin da su zahvatili parcelu susjednu, privatnu parcelu i koriste
tu komunikaciju evo, ovaj na nekakvu rijed dok se ne rije5i ovo pitanje sanacije klizi5ta pa evo
molim nadelnika, i nadleZne sluZbe da ovo pitanje ozbiljno shvate i da ga pokuSaju Sto prije
rijeSiti. Hvala.

Predsiedavaiuda Gradskos viie6a: Hvala lijepa. Samo prije nego nastavimo, da konstatujem
da je kolega Semsudin Skejii u pisanoj formi predao svoja 4 vijeinidka pitanja prije podetka

sjednice.

VIJECNI.KA PITANJA VIJECNIKA SUMSUOTNA SKEJICA:

Predmet: Set vijeinidkih pitanja od I .l do I .13 ko.ia se odnose na izvrSenie po"iedinih transfera

predvidenih izmjenama idopunama budZeta 2a2022. godinu

Pitanje br. l.l.
Konto 613962 izdaci zaizvrlenje po sudskim presudama i vansudskim nagodbama
Planom budZeta grada za 2022. godinu, izmjene i dopune budZeta grada Zavidovici za 2022.

godinu, konto 613962, predvideni su rashodi i izdaci za izvr5enje po pravosnaZnim sudskim
presudama i vansudskim nagodbama u iznosu od 80.713,15 KM.

Moje pitanje je:
l/ da li je ovaj iznos pokriva sve obaveze po pravosnaZnim sudskim presudama i vansudskim

nagodbama.
2l ako ima jo5 obavezujudih presuda i vansudskih nagodbi, koji su to iznosi pojedinadno ida li
su sadinjeni planovi otplate?

Smatram da ove akotivnosti treba sporovesti iz prostog razloga Sto su zatezne kamate dodatni
problem kod pravosnaZnih presuda i vansudskih nagodbi, u smislu da nisu rijetki sludajevi da

zatezne kamate premaSe visinu glavnice.

Da bi smo to izbjegli treba da blagovremeno reagujemo kako dodatni troSkovi ne bi joS vi5e

ugroZavali budZet.

Pitanje br.l.2.
Konto 61399133 transfer zaregulacione planove i druge prostorno planske dokumente
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Postoji li moguinost i na koji nadin ie biti utroSeno 25.000 KM koje su izmjenama i dopunama
budZeta predvidene zaizradu regulacionih planova i drugih prostomo planskih dokumenata?
Ovaj transfer je, izmjenama idopunama budZeta, smanien sa 50.000 KM na 25.000 KM bez
obzira Sto su sredstva na prihodovnoj strani zaove namjene povecana za viSe od 100%.
Kako u 2021. godini sredstva za ovu namjenu uopSte nisu koriStena(izuzetak je I.404 KM ),
postoji opravdana bojazan da ie biti i u2022. godini.

Pitanje br.l.3.
Konto 613329131 izdaci zajavnu rasvjetu, potrosnia elektridne energije
Kako je moguie da u prvih 5 mjeseci nije blo aktivnosti na transfbru izdaci za javnu rasvjetu -
potroSnja elektridne energije - komunalna naknada?

Pitanje br. 1.4.

Konto 61372411 i konto 61372421transferi za tekuie odrZavanje gradskih i prigradskih ulica
transferi za teku6e odrZavanje lokalnih cesta
Ima li opravdanje 1to za ova dva transfera u prvih 5 mjeseci nije realizovana niti jedna marka, a
uodlj ivo j e da j e izmj enama i dopunama budZeta predvideno povedanj e transfera za po 50Yo ?

Pitanje br. 1.5.

Konto 61412217 transfer za mu5ki rukometni klub
Da li ie muSki rukometni klub u preostalih 7 mjeseci dobiti dodatna sredstva ili ie transfer od
100.000 KM ostati ukupan transfer 2a2022. godinu kako je i planirano?
U najmanju ruku dudno je da se ukupno predvideni transfer realizuje IOO% u prvih 5 mjeseci
budZetske godine.

Pitanje 1.6.

Konto 6143113 tekuii transfer za podrSku pro.iektirla ko.ii se linansira.iu iz drugih izrora
Konto 8216122 kapitalni izdaci - podrSka projektima koji se finansiraju iz drugih izvora
Po kojim kriterijumima ie biti rasporedena sredstva predvidena za ova 2 transfera ako znamo
da smo strategijom integriranograzvoja i planom kapitalnih investiicija tadno predvidjeli koji
ie projekti biti ralizovani u iznosu ukupno cca 100.000 KM ?
Ova dva transfera, izmjenama i dopunama budZeta, uve6ana su za cca 80.000 KM Sto je
pohvalno i opravdano.
Istovremeno poveianje ovih transfera ne prati dopuna kriterijima kako 6e tih novih 80.000 KM
poveianja biti realizovano.
Vjerovatno po ,, slobodnom uvjerenju" i sistemu ,, ko traZi i dobije...

Pitanje br. 1.7.

Konto: tekuii transfer za subenvije privredi i za zapoiljavanje
Da li je moguce maksimalno skratiti vrijeme realizacije ovog transfera?
Jedino ce tako efekt ovog opravdanog prijedloga poveiania translera bit ostvaren.

Pitanje br. 1.8.

Konto 61521l2 kapitalni transfer za sanaciju fasada zgrada kolektivnog stanovania
Da li je mogude da ovaj iznos bude namjenjen za zgrade koje su obuhvacene sistemom
centralnog grijanja koje realizuje JKP Radnik.
Razlog zato je vi5e nego odigledan.
Na ovaj nadin utro5ak toplotne energije, po svakom rekonstruisanom objektu, bio bi smanjen
na 30 - 40 o/o \toje omogucilo smanjenjem troskova u sistemu grrjanja.

Pitanje br.l.9.
Konto 6154lll i konto 6154111l troSkovi za projektovanje, nabavku irealizaciju video
nadzora gradsko g podrud.i a

5
Grad Zav idov iii. U I ica Safler-bega BaSagica br o.i 9, 7 2220 Zav idov iii

Telefon: 032/206'780 infb, fax: 0321206-706. urvw zaviclovici ba.grad..zavidovrci/ri,zavrdovrci trr. opzdicillbih ner ba,



Da li je moguce obezbijediti, da nadleZni za reahzaciju ovih vaZnih projekata poduzme sve Sto
je potrebno kako bi ovaj proces maksimalno ubrzao i realizovao do kraja godine.
Pitanje br. 1.10.
Konto 8212112 izdaci za nabavku poslovnog prostora
Koji 6e poslovni prostor biti nabavljen u skladu sa sredstvima iz ovog transfera od 29.166.95
KM

Pitanje br.1 .l l.
Konto 8212241I nabavka okjekta vodovoda i kanalizacij e Zakon o gradevinskom zemljiStu
Izmjenama i dopunama budZeta, ovaj transfer povecan je sa 18.000 KM na 120.000 KM, pa je
logidno pitanje Sta 6e zataj uvecani iznos biti nabavljeno.

Pitanje br. 1.12.
Konto 821 191 nabavka opreme
Koja ie oprema biti nabavljenaza iznos od 130.000 KM koliko iznosi uvecan transt-er za ovu
svrhu?
Rijed je o uveianju od 20.000 KM na 130.000 KM.

Pitanje br. 1.13.

Konto 82162993 kapitalni izdaci za rekonstrukciju i investiciono odrZavanje - iz sredstava
naknade na promet Suma
Postoji li kriteriji ( ako postoje koji su ) po kojima ie biti utroSen iznos uvecanja od 170.000
KM za ovaj transfer?
JoS jednom napominjem, mi smo usvojili osnovne planove razvoja i ulaganja po kojima se

tadno zna Sta smo planirali i uradili u2022. godini.
Uveianje sredstava od 170.000 KM jeste odekivano ali kriterija za njihov raspored nema.

Predmet: Set vijeinidkih pitanja iz oblasti komunaltne higiiene
Problematika zbrinjavanja komunalog otpada
I pored toga Sto je uoden vidan napredak u oblasti zbrinjavanja otpada na cijeloj teritorijigrada
Zavidoviii, uodeni su brojni nedostaci ipojave koji umanjuju pozitivne ekfekte novog nacina
tretiranja otpada sa podrudja mjesnih zajednica.

Te pojave su:

l. Premda su mnoge divlje deponije odiScene na neke od njih se ponovo gomila sme6e,

2. U nekim mjesnim zajednicama, a pogotovo njihovih rubnim podrudjima joS uvijek su

netretirane divlje deponije i na njima se i dalje odlaile smede.

Primjer najmanje 4 divlje deponije tMZ Pa5in Konak, lokalitet koji pipada Perovidima.
3. Pored puta uz Krivaju uzvodno od romskog naselja, posebno kod lokaliteta HadZijina
desma, Panorama i dalje vidljivo gomilanje smeia mimo mjesta odlaganja.
Pretpostavljam da je to smeie koje gradani ostavljaju izbacivanjem iz auta ili odlaganjem
prilikom izlaska iz auta na mjestima odmara i slidno.
4. Gomilanje smeia pored kontejnera institucija takoder je evidentno.
Razlog tome Sto se ti kontejneri prazne kada predstavnik institucije javi da su napunjeni.
Obzirom da se pladanje vr5i po ispraZnjenu kontejnera ekonomicnije je da se kontejner Sto

rjede prazi, a time i rjede plaia.
To uzrokuje gomilanje smeia pored kontejnera i ner"rgodne mirise za prolaznrke i mjeStane

u susjedstvu.

Moja konkretna pitanja su:

l. eiia .je nadleZnost prikupljana i odvoza
odlaile pored puta uz rijeku Krivaju, a

predvidenom mjestu.
6

sme6a koje su u manjim kolidinama ali ipak
da pri tome to smeie nije odloZeno na za to
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Primjer lokacije pored HadZijine vode na odvojku puta kod Panorame i mnoge druge
lokacije uz put,
2. Kako nadleZne gradske sluZbe i javno komunalno preduzeie misle rijeSiti problem

aktiviranja jednom vec oiiSienih divljih deponija,
3. Koliko vremena 6e joS proteii prije nego se veiina divljih deponija odisti prvi puta,4. Sta treba poduzeti aa Li nu ..d ioslo diSienje najudaljenijih divljih deponija za koje

znaju samo oni koji ih pune,
5- Da lije izvodljivo pokrivanje video nadzora nekih od m.iesra na ko.ia se ilegalno odlaZe

otpad.
Najbolji odgovor na moje pitanje, izmedu ostalog. bio bi kada bi va pitanja iniciralajavno komunalno preduzeie, odgovarajuie struine sluZbe i nadleZni inspekciie da
pristupe izradi plana zapovecanje efikasnosti na polju zbrinjavanja otpada.
Na kraju ponavljam konstataciju sa podetka mog obrazlozenja, a to je:
U 2022. godini smo napravili veliki napredak na polju komunalne higijene.
Taj napredak 6e biti joS veci samo ako budemo napravili dobar pfan i slijedili ga u
potpunosti.

Predmet: Vijeinidko pitanje br. 3 KaSnjenje u dostavljanju, na dnevni red sjednice vije6a,
vijeinidkih inicijativa i inicijativa udruZenja gradana

Clanom 109 Poslovnika o radu Opiinskog vijeia predvideno je da vijecnidke i gradanske
i.njcijative.udu u proceduru rjeSavanja u roku od 30 dana od daruma podno5enia.
Cinjenica je da su ti rokovi mnogo duZi.
Nerijetko inicijativa ne ude u preceduru ni za 120 dana od dana upuiivanja.
Analiziranjuii program rada vijeca koji se nalazi na dnevnom redu 4. sjednice gradskog vijeca,
nisam mogao zakljuditi koliko vijeinidkih, a koliko gradanskih inici.iativa upuieno. u au ;oSnije dospjelo na dnevni red.
Zbo g toga postavlj am sl ij edeca pi tanj e :

Pitanje prvo:
Koliko vijecnidkih i koliko inicijativa udruZenja gradana joS nisu dospjele na dnevni red vijeia,
koje su to inicijative i u kom roku moZemo odekivati dosiavljanje mi$ljenja o istim.
Dostavljanjem trazenih podataka mogli bj smo lak5e planirati lako .iiesitl krsnjenje u radu po
ovoj problematici pa. ako treba i promijeniti poslovnik na nadin da rok od 30 dana poveiamo narecimo 60 dana, ali da se drZimo poslovnika.

Pitanje drugo:
Kada ce zakljudci .o prihvatanju vijeinidkih i inicijativa gradana uii u proces praktidnerealizacije' Svjedoci slo da je broj podnesenih inicijativa, u rekocem mandatu opiinskoggradskog vije6a, prevelik. Nastavimo li ovako, na kraju naseg mandata, taj broj 6e se mjeritistotinama'Evidentno je da je broj prihvaienih inicijativa zabriijavajuii mali. Isto tako moze sezakljuditi da je veliki broj inicijativa oprav'duno oibil.n.ovd.ie govtrim o inicijativima koje jevijece prihvatilo i naloZilo da se pristupi rrjihovo.i realizaci.ii.S-tic'. r. ,tlrrk;;;, veliki bro.i. odono malo prihvaienih inicijativa. realizacija nije'ni ,a po,r.,lu.
Praksa je da su u realizaciji zakljudci tzv. ,,trivijainih" inicijativ a za koje nisu potrebna
finansijska sredstvva, niti previSe utioSka radnog ,r...nu onih koji su zaduZeir i za realizaciju.
Nisam primijetio da je u toku ralizacija sveobuhvatnih inicijativa.Najkvalitetniji odgovor na
9yg qftanje bio bi: prezentacija plana aktivnosti realizacije zakljudaka o prihvatanju vije6nidkihi inicijativa udruZenja gradana.

7
Grad Zavidoviii, Ulica Sat'vet-bega Basagiia bro.i 9. 7 2220 Zav idoviciTelefon: 0321206-780 inflo. fax: 032/206'706.u*rr zrrclrrrci ba,g!ati..za'itlo'ierlri;za'rdo'icr lrr. op-zthcilr]bih.ner ba, fr



Predmet: Vijednidko pitanje br.4 vezano zaizvod iz regulacionog plana CENTAR II, a koji se

odnosi na lokaciju - vlasni5tvo RK KRIVAJA koja je predmet prodaje

OBRAZLOZPNIP:
Svjedoci smo sve udestalijih prodaja zemljiSta na prostoru naSeg grada. Trenutno je
najaktuelnija prodaja zemljiSta u vlasniStvu RK KRIVAJA. Za o(,ekivatije da ce ova prodaja

biti realizovana u skoroj buducnosti. Pri tome ce vrijeme pokazati koliko ie ta transakcija biti
korisna ili proma5ena investicija. Moje skromno iskustvo govori da udruZenja gradana nisu

kapacitirana da takve transakcije mogu zavrSiti bez negativnih posljedica za dru5tvenu

zajednicu. Tako je prva prodaja - licitacija propala vjetovatno samo zbog toga Sto .ie depozit

bio 20.000 KM, a ne 10 %o podetne cijene. Analizirajuii izvod iz regulacionog plana CENTAR
II, vidljivo je da predmetna lokacija sadrZi uglavnm sportske terene (rukomet - mali nogomet,

basket i tenis) kao i parkingzapravne subjekte u susjedstvu.

Na 3. sjednici gradskog vije6a podneSena je inicijativa koja se odnosi na teniske terene bez

kojih bi grad mogao ostati. Ali to nije predmet mog pitanja.

Jasno je da 6e nakon prodaje ovog lokaliteta dodi do promjene regulacionog plana na Sto se i

odnosi moje pitanje.
Da li je izradom novog regulacionog plana mogude rijeSiti problem parking prostora za pravna

i fizidka lica, sada5nje i buduce korisnike.
Ako je to ikako mogude, to treba omoguciti tokom promjene regulacionog plana CENTAR II
ili eventualno izrade Urbanistidkog plana grada.

Predsiedavaiuda Gradskos viieda: Fojnica izvolite.

INICIJATIVA I VIJECNIdKO PITANJE VIJECNIKA FOJNICA ADMIR:

Predmet: Vijeinidko pitanj e.

PoStovani/a.
Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii, kao vijeinik
Gradskog vij e6a postavlj am vij einidko pitanj e'

OBRAZLOZENJE:
Na Sestoj redovnoj sjednici Op6inskog vijeia podnjeo sam Inicijativuza oslobadanje plaianja

taksi pri izgradnji prvog objekta individualnog stanovanj a za malde bradne parove do 35

godina starosne dobi.
lraLim odgovor u pisanoj formi, za5to tako jedna bitna lniciialiva za naSe mlade nikad nije

obradena i dostavljenu nu neku od sjednica Opiinskog vijeca. vijecnicima na razmatranje i

izja5njavanje po istoj.

predmet:lnicijativa za sanaciju i obnovu Omladinskog doma u naseljenom mjestu Potkledje (

MZ Klek )
PoStovani/a.
Na osnovu dlana 109. poslovnika o radu Opcirrskog viieca Zavidovici. podnosim lnici.iativu za

sanaciju i obnovu Omladinskog doma u naseljenom mjestu potklecje ( MZ Klek ).

U skladu sa stavom 4. pomenutog dlana inicijativu dostavljam u pisanoj formi.

OBRAZLOZENIP:
Omladinski dom u naseljenom mjestu Potkledje izgraden je jo5 davnih 80 -tih godina. Kori5ten

je za potrebe Mjesne zajednice,koristili su ga mladi, a svake dvije godine prostor Omladinskog

ao*u koristi se za potrebe odrZavanja izbora. S obzirom da je posljednih nekoliko godina dom

u veoma lo5em stanlu, elektridne initalacije ne rade, mokri dvor neureden, prozori zastarjeli i

o5teieni Sto osobama koje na izborni dan borave i po 24 sata ozbiljno naruSava zdravstveno
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stanje. Ovom inicijativom traiim da se iz Gradskog budZeta izdvoji dio sredstavazanjegovu
obnovu, svakako uz ude56e i Mjesne zajednice Klek u dijem je vlasnistvu.

Predsiedavaiu6a Gradskog viie6a: Hvala lijepa. Skejii Samir izvolite.

INICIJATIVE I VIJECNIEA PITANJA VIJECNIKA SKEJIC SAMIR:
Predmet: Inicijativa za dono5enje odluke o dodjeli poslovne prostorije u vlasni5tvu Grada
Zavidovici na kori5tenje bez naknade na period od 5 godina u Sali broj 6, u zgradi borackih
udruZenja zvanoj,,Spomen kuia" u ulici Mehmed paSe Sokoloviia br.10. Jedinstvenom
udruZenju demobilisanih boraca 92 -95 Zavidovici upisanom u Registru udruZenja Federacije
BiH rjeSenjem broj:03 - 05 -2-242il9.

Na osnovu dlana 99 statuta Opiine Zavidoviii. ilan 109 Poslovnika o radu Opcinskog t,ijeca
Zavidoviii. elan 13 stav I alineja 5 i dlana 35 Zakona o principima lokalne run.o.iprur.,
FBiH. ilana 5, stav 2 odluke o iukup, prostorija u vlasnistvu Opiine Zavidovici i zakljudka
Opcinskog vijeda Zavidovici od 17.06.2020. godine broja 0l.lg-85120-Ap-9 Gradskom ,ij..u
podnosim:

INICIJATIVU
Za donoSenje odluke o dodjeli poslovne prostorije u vlasni5tvu Grada Zavidovi1ina koriStenje
bez naknade na period od pet godina u Sali broj 6, u zgradi boradkih udruZenja zvanoj"..
Spomen kuia" u ulici Mehmed pa5e Sokoloviia br. 10, jedinstvenom udruZenju demobilisanih
boraca 92-95 Zavidovici upisanom u Registru udruZenja Federacije BiH rje5enjem broja: 03-
05-242fi9.
OBRAZLOZPNIP:
Na osnovu iradi izvrsenih zakljudaka opiinskog viieia zavidovici od 17.06.2020. godine broj0l-19-85120-AP-9 a u vezi s utvrdenim einje-nienim stanjem da je Jedinstveno udruzenjedemobilisanih boraca 92-95jedini predstavnikiemobilisanih boraca u Gradu zavidovicipremaustanovlienom odgovoru na vijeiniika pitanja ko.ia su udruzenja podnosila uz iniciiati ve zaostvarenje prava iinteresa boraca akrozags-tlvrjene odgovore od stiane nadleZne sluzbe vijecaispostavlja se da smo jedini u periodu od 2014. goain"e do danas podnijeli I I inicijativa i Izahtjev za sazivanje i odrZavanjl tematske sjednicl na temu poboljsanja socijalnog i statusnogpoloLaja ove populacije te u zelji da ublazavanjem ,.n4u po.tignemo kompromisno rjesenje.obzirom na dinjenicu da je jedino jedinsiveno ,i*2.r1. demobilisanih boraca ostalouskradeno za konzumaciju iakonom garantovanih prava dok istovremeno druga udruzenjaimaju zakonska prava podsjetiiu da je wo udruZenje zasluzeno za donosenj e zakonao pravimademobilisnih boraca na osnovu kojih veliki dio demobilisanih boraca iz iavidoviia ostvarujepravo sa federalnog i kantonalnog nivoa posebno u pogr.au egzistencijalnih naknada iprikljudaka na instastrukturnu mrezrite subvencije opiinskih i gradskih nivoa.Napomena: Realizacija predmetne inicijative ,.lrir[r:. irurri;rtu sredstva.

l:t -:lr Inicij ati va za izmij eltanj e bankomata
OBRAZLOZPNIE,
Postovani prisutni' molim za malo pazni.7. U interesu regulirania.iavnog saobraca.ia predlaziobih Vam da u uzoj gradsko-i zoni sklaJnije osmislimo ,oi. u kojinra se prinr.jec.ie nepotrebnisaobraiajni promet i zagusenja saobraiaja, a narudito ako j. g.uart u ud*ini.,, acija zaurbanistidko planiranje na iz,jestan nadin ioprlro.iiu 

";iror"; pojavi neadekvatnim odabiromlokacija ili umanjenim int#som Ju ,. oduva protodnost u saobraiaju. vjerujem dapriZeljkujemo trenutak u kojem ie nas grad dobiti'efikasnu urbanistidku formu kreiranu uskladu s najviSim ekoloskim, estetskim i urbanistidtdm-stanaardnima t" vu, ,.,orim da svojimudesiem podrzite zamisao o.dislokaciji dijela ,rrrzriir'a;Jlutnorti koje ogranidavaju normalnoodvijanje saobraiaja' za poi,etak pr"aluz., da se ,ur#lrli o dislokaciji bankomata u uzem
9

Grad Zav idoviii, Ul ica Saf.vet-hega Ba.agica broj 9, 7 2220ZavidoviiiTelefon: 032/206'780 infb' tax: o:zzoo-lba 
":*"]^"ii"rr"", t,gracr. zaviiro'rcrrizai.ido'ici.ha. opzriicr.-ri:bih.net.ba,



gradskom podrudju u zone sa neoptere6enim saobra6ajem ili zone sa rijeSenim problemom

parkiraliSta i u praznidnom periodu kad je grad zagu5en na5im gradanstvom iz evropskih

zema\a.
Realizacija inicijative iziskuje stanovita finansijska sredstva i treba ih predvidjeti pri izradi
budZeta Grada Zavidovi6i.
Inicijativu podnosim u skladu sa dlanom 109. u pisanoj formi.
S poStovanjem,

Predmet: Vijecnidka pitanja,
1. Pitanje zanadleLnu gradsku sluZbu:

Obzirom da su detiri vijecnika OV/GV-a u 2021. godini istupili iz clanstva u parlamentarnim

strankama zanima me kakav je pravni status novdanih sredstava iz parlamentamog fonda u

kojem su trebal participirati i navedeni vije6nici i kako je pravno rije5en utro5ak ovog dijela

sredstava koji po slovu zakona pripada navedenim vijednicima.
2. Zalto se odgovori na vijeinidka pitanja dostavljaju u posljednji ili pretposljednji dan

uodi sjednice vije6a?
3. Zaito se na ljekare Doma zdravlja vr5i izravan uticaj od strane Nacelnika da revidiraju

pravo na bolovanje nekim uposlenicima gradske sluZbe i uposlenicima Opiine? Dopis o

potrebi revizije poslan na adresu svih ordinirajuiih ljekara.

4. iroditat iu pitanje u ime naSe gradanke A. Omerdic bez naknadnih intervencija u tekstu.

Eselam alejkum i lijep pozdrav - ja imam jedno malo poduZe izlaganie a u tom

izlaganju i pitanje nu [oj. bi mi neko odgovori ako moZe, ne znam ko pravi plan i

raspored rudu orih ambulanti po mjesnim zajednicama ove porodidne medicine' Mene

zanima iskljudivo ambulanta Kovaci i nien plan rada - zaSto se mijenia radno vrijeme?

I mi smo ryuAi i kod nas ima bolesnih kao u Dolini zaSto nama daju u zimskom periodu

jutarnje ,rii.*. kad je hladno i onako iz tople posteljine hajde doktoru a sad kad treba

da idemo u.lrtro dok ne ugrije nama pomjereno radno vrijeme doktora od 12-3 pa i mi

smo ljudi ni.;. ,u1no u Do-lini ja ne inam za5to nam ne ostave jedno radno vrijeme za

stalno pa da li je to ujutro ili od podne nije uopste bitno samo da ne bude mijenjanja

kako diugi- odgoru.a, hvala unaprijed - ako dobijem oba5njenje.

Predsiedavaiuda Gradskos viieda: Hvala lijepa' Mujkii Admir izvolite'

INICIJATIVA I VIJECNIEKA PITANJA VIJECNIKA MUJKIC ADMIR:

Predmet: lnicijativa za subvenciju troskova smjestaja i boravka djece u predskolskim

ustanovama
PoStovani,
Na osnovu dlana r09. poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovici. podnosim inicijativu za

subvenciju troSkova smjestaja i boravka djece r'r predSkolskim ustanovama

U skladu sa stavom 4. po-*utog clana inicijativu prilazem u pisanoj fbrmi'

OBRAZLOZT,NIE:
podnosim ovu inicijativu u smislu olak5anja roditeljima koji imaju j:dn?, d.voje ili vise djece'

Samim time bi smo pokazali i brigu o nalmladem uzrastu l1uSt ptputacije' koji nam mora biti

ifiHiJ;f,|Xl"##ji:itr moZe.biti sljedeci da procentualno u ovisnosti od broja djece zavisi i

iznos koji ie se s"ubvencionirati ( dillj1 ru j"ari, djetetom dobije jedan iznos, za drugo

dijete npr drugi iznos/malo veci, zat,.ei n.t.i"opet treii iznos itd.), neka nadleZna sluZba u

ovisnosti i sa svojim mogucnostima procijeni kojile koncept i na koji nadin moguc i prihvatljiv

u ovisnosti od raspoloZivosti budZeta'
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odgovori na vijeinidka pitanja postavljena na 3. sjednici Gradskog vijeia zavidoviciodrZanoj
dana 30.06.2022. godine' da li ste zadovolini ,u oigororima ili imate dopunska pitanja? Samir
Skejii tripitanja, imate dopunsko izvolite?
Samir Skeiid: Buduii da je bilo dosta pitanja, nisam zadovoljan skoro pa ni na jedno pitanje.
Pa bih molio da se ta i odgovori na nekoj narednoj sjednici malo upotpune. priji svega nisam
zadovoljan odgovorima koji su nam prispjeli iz Doma zdravlja, ne trebate nas uvjeravati da se
na konkursima ne mole napraviti razlika izmedu diplome udenika Skolovanog u vanrednom i
tedOvnom teZimu postoje sttahovite razlike u diplomi i vide se na prvi pogled. Jedno od pitania

Imate dopunsko.
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$oeijal<**rnokratska Barl ije Bosn€ i HerceEovine
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sloboda, i*dnakost, sol idarnost

Datum : 29.07 .2022.godine
BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HBRCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVIEI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI
n/r. gda. Erna-Merdi6 SmailhodZid, predsjedavajuda

Predmet: VIJECNIaKo PITANJE, dostavlja se

Na osnovu dlanova 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovi(i, kao vijecnik Gradskog vi.ieca

Zavidovi6i postavljam sljede6e vije6nidko pitanje: Zaito je tabla(billboard) dobrodo5lice na uzlazu u
Grad Zavidovi(,i iz pravca Maglaja na regionalnom putu R465 postavljena neposredno na skretanju za

naseljeno mjesto Uljice umjesto na podetak gradske zone?

Direktno pitanje:

TraZirn od nadleZne gradske sluZbe informaciju za5to je se i po kojim kriterijima tabla dobrodo5lice na

ulazu u Zavidovi& izpravca Maglaja postavila neposredno u blizini skretanja za naseljeno mjesto Ulii6i
umjesto na lokaci.iu podetka urbane zone(lokacija zavr5etka industrijske zone i skretanja za

Hajderovide/Pa5in Konak) gdje je i do sada bila tabla sa oznakom "ZAVIDOVIdI", te da lije mogude

i koiaje procedura da se navedena tabla izmjesti na podetak gradske zone?

ObrazloZenje:

Odreileni broj mjeStana koji plaiaju naknadu za gradsko zemlji5te(pripadaju posljednjoj gradskoj zoni)

se Zali da je administrativna granica gradske zone instalacijom nove table dobrodoSlice pomjerena a

tirneoni stavljeniu poloZaj gradanakojiZivevangradske zonaauobavezisu placatiovu naknadu.

Od nadleZnih zahti.jevam jasne odgovore u pisanoj formi.

Vijednidko pitanje upu6uje se nadleZnoj opiinskoj sluZbi.

S po5tovanjem.

rffi
&r1-"1:$

nik SDP BiH

Haris HodZi6, dipl.oec

Opcinska organizacija SOP BiH Zavidovidi Onurluxcxa opnx$3aqltia

Sr,irrctarijat: Adresa: dr.Pinkasa Banta bb
(zgrada,,Stare opCine')
72220 Zavidovldi
Bosna i Hercegovina

Tel: +387 {0} 32 879-040
Far: +387 {0} 32 879-0'10

E*nail: *jp...ct iti.&-lfiif ,t,i*.AA

CSfl 6r.rX 3a angoa r,rhn

s{rl*rY.l-gr-.!3
facebook.com/sdpbih
faceb ook.com/sdpbihzavidovici



t}SDP
socijaldemokralska paniia Bosnr i Hdrcgoyin.
CoruiaJr.qarao(parcrr rxprrja 6ocHe x XepqeroaxHe

sloboda, jednakost, solidarnost

Datum: 29.07.2022.9odine

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE

GRADZAVIDOVICI

GRADSKO vIJEcn ZlVrpovlei

Predmet: lnicijativa za dono5enje odluke o finansiranju kupovine/nabavke vatrogasnog vozila zz

pohebe Opcinske profesionalne vatrogasne jedinice Grada Zavidovici

Po5tovani,
na osnovu Clana 109. Poslovnika o radu Opcinskog vije6a Zavidovi6i, u ime Kluba vijednika

Socijaldemokratske partije BiH u Gradskom vijecu zavidovifl podnosim INlclJATIvu za donosenje

odluke o finansiranju kupovine/nabavke vatrogasnog vozila za potrebe Opdinske profesionalne

vatrogasne jedinice Grada Zavidovi6i sa

OBRAZLoZENJEM kako slijedi:

Obizirom da nadlelna sluZba nije ispostovala zakljudak Gradskog vijeta br. 0l-40-2852/21-AP-2 kolim

se trazilo odrzavanje temaske sjednice s ciljem donosenja odluke o nabavci vaEogasnog vozlla za

potrebe Op6inske p-rofesionalne vatrogasne jidinice Zavidovi6i, ovim putem podnosimo inicijativu za

isto, a sve'u cilju podizanja opremljenosti vatrogasne jedinice na viSi nivo'

" 
;*j, ,o^o! putr" profesionalne vatro-gasnji jedinice je suviSno i goYoriti' dok stara i

nefunkcionalna motoma vozila nisu u stanju adekvatno i brm odgovorili na potrebe nasih_gratlana'

sredstva za realizaciju ove inicijative predvi jeti BudZetom gada zavidovii za 2023.godiru k:roz

pove6anje transfera za rad i podr5ku Opcinske profesionalne vatrogasne jedinice Zavidovidt.tnt:T9'

ir".uffi"ro, budretskih sredstava'od strane gradonaIelnika grada Zavidovi6i ili kreditnim

zadulcfiem.

S po5tovanjem,

Haris HodZii, diPl oec

ffi3aBxAoBxhx
opci"tk, "rgli'*tiftDP 
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ARMIN IMAMOVIC

GRADSKI VUECNIK

29.07.2022 god.

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERACUA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VUECE ZAVIDOVICI

Predsiedavajuca gdia. Erna Merdic Smailhodzic

PREDMET : INICUATIVA

Postovani na osnovu clana 109. Poslovnika o radu opcinskog vijeca Zavidovici podnosim

INICUATIVU za OBJAVU ,AVNOG POZIVA ZA ISXAZIVAN, INTERESA ZA UKTANJANJE I ZBRINJAVANJE

PASA TUTATICA NA PODRUC'U GRADA ZAVODOVICA.

U skladu sa poslovnikom INICUATIVU podnosim u pisanoi formi.

OBRAZ[O2ENJE:

Kako je udruzenle ,,zlvOTlNJSKO CARSTVO ARMA" pod konstantnim pritiscima,opstrukcijama

laznim optuzbama idrugim vrstama onemogucavania normalnog rada od stranejednog diiela

clanova sDP a a narocito vijecnika Harisa Hodzica koii na sve moSuce nacine plasira nepriiatelisko

raspolozenre medju gradjanima Prema ovom udruzenru i njenom predsiedniku iosnivacu,

te zbog neravnoPravnog odnosa u odnosu na druga udruzenla koia egzistiraiu u gradu

udruzenje"ZlVOTlNJSKO CARSWO ARMA" raskida ugovor sa Gradom Zavidovici'

lzmediu ostalih malicioznih podataka plasiralo ida vlasnik zemlie iobjekata udru2eniu naplacure

3000kmna|amninustoiesvakomkoserazumijeupravoglupostiiasnomujedaienatainacin
FORMALNO zadovoljen zakon i da bi u suprotnom ta naknada bila veca od godisnieg budzeta

predvidjenog za rad azila.

Kako se osiecam duznim da grad ne bude dugo bez te vrste usluge i ponovo ne Postane talac

nekontrolisanih €opora pasa podnosim gore navedenu inicijativu sa preporukom da kao strucna

pomoc gradonacelniku ili komisiri koja ce odlucivati o narednom ugovorenom pravnom ili fizickom

licu bude i viiecnik Haris Hodzic a isto t"ko ga preporucuiem kao adresu za sva buduca pitania

gradiana vezano za Probleme pasa u gradu'





wteCurc GRADSKaa wteCe
Semsudin Skeiii

datum : 29.07.2022. godine

G RADSKO V U ECE ZAV I DOV' CI

predsjedavaiudo
mn iur. Erno Merdid Smailhodiii

PREDMET: VUECNEKA PITANIA POSTAVUENA NA 4, SIEDNICI GRADSKOG VIIECA

ZAV,DOV\CI zakazanoi zo 29'07'2022' godine

u prilogu dostovliam 4 seta viiehidkih pitanio na koia odekuiem odgovor u primierenom

roku,



vuECNlK Semsudin Skeiie

dotum: 29.07.2022. godine

VUECNEKO PITANIE bT 7

Set vije]nidkih pitdnjo od 7,7 do 1. 13 koio se odnose no izvrienie poiedinih tronsfero

predvidenih izmienomo i dopunomo budieta za 2022. godinu

Zovidoviii, juli 2022. godine

@

ah-
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PITANIE br.7.7.

konto 673962 izdaci zo izvrienie po sudskim presudomo i vonsudskim nogodboma

Plonom budieto grado zo 2022. godinu , izmjene idopune budieto grodo Zovidoviii zo 2022.godinu,
konto 673952, predvideni su rashodi i izdoci zo izvrienje po pravosnoinim sudskim presudomo i
vonsudskim nagodbamo u iznosu od 80.773,15 KM.

Moje pitonje je:

1/ do li ovoj iznos pokrivo sve oboveze po provosnoinim sudskim presudomo i vansudskim
nogodbomo.

2/ oko imo joi obavezujuiih presudo i vansudskih nogodbi , koji su to iznosi pojedinaino i do li su

sodinjeni plonovi otplote ?

Smotrom do ove oktivnosti treba sprcvesti iz prostog rozlogo ito su zotezne komote dodotni problem
kod provosnoinih presudo i vonsudskih nagodbi, u smislu do nisu rijetki sludajevi da zotezne komote
premaie visinu glavnice.

Do bismo to izbjegli trcba do blogovremeno reagujemo koko dodotni troikovi ne bi joi viie ugroiovoli
budiet.

PITANIE br. 7.2.

konto 67399733 tronsfer za regulocione plonove i druge prostorno plonske dokumente

Postoji li moguenost i no koji nodin de biti utroieno 25.000 KM koje su izmjenomo idopunamo budieta
predviilene zo izrodu regulocionih plonovo i drugih prostorno plonskih dokumenoto?

Ovoj transfer je, izmjenomo i dopunomo budieto, smonien so 50.000 KM nd 25.000 KM bez obzird ito su
sredstvo no prihodovnoj stroni zo ove nomjene povedano zo viie od 700%.

Koko u 2027. godini sredstvo zo ovu namienu uopite nisu koriiteno (izuzetak je 7,404 KM ) , postoji
oprovdono bojazon da ie to biti i u 2022. godini.



PITANIE bn 7.3.

konto 673329737 izdaci zqjovnu rosvjetu, potroinja elektriine energije

Kako je moguee do u prvih 5 mjeseci nije bilo aktivnosti no transferu izdoci zo jovnu rosvjetu - potroinja
elektriine energije - komunolno noknoda?

PITANIE br.7.4.

konto 57372477 i konto 61372427
transferi zo tekuee odriovonje gradskih i prigradskih ulico

tronsferi za tekuie odriovonje lokolnih cesto

lmo li oprovdonie ito zo ovo dvo transfero u prvih 5 mjeseci nije realizovona niti jedno morko , o uoiljivoje do je izmjenomo idopundmo budieta predviiteno poveionje tronsferu za po S0% ?

PTTANJE br. t.5.

konto 67472277 tronsfer za muiki rukometni klub

Do fi ee muuiki rukometni ktub u preostalih 7 mjeseci dobiti dodotno srcdstvd ili ie tronsfer od700.000 KM ostoti ukupon tronsfer zo 2022. goiinu kako ie t ptonirono?

lJJlI.o"u 'uou 
iudno ie do se ukupno predviileni tronsfer realizuie 700% u prvih 5 mieseci budietske

ae

ptTANtE br.7.6.

konto 6743113 tekuii *ansfer zo podriku proieltlya klii se finansiraju iz drugih izvorokonto 8216122 kapitatni izdori -'poariii,r-i,rr,.o koji se finonsiroju iz drugih izvoro

Po koiim kriteriiumimo ie biti rosporeileno sredstvo predviilena zo ovo 2 trdnslera oko znomo do smo
:!:;:,::l#:::,1:::::;:,:::?,yi;::;;;?;T;;;;'ii*nn,1.,o;no p,eaviieiio)iee proie*,iti,i

?ri:";r:::oro' 
izmienoma i dopunomo budieto, uveiana su zo cca 8o.oo0 KM ito je pohvatno i

\'\
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Btovrcneno poveeonie ovih .,onsreto ne ptoti dopuno wiretiiifioko 
ko 6e tih novih 

g0'000 Kl'Il poveionio

biti rcolizovono '

vietovotno po "stobodnom 
uviereniu" 

i sistefi"'ko toii i dobiie"'

P,TANTE bT,7,7,

konto : tekuii tonsler zo subvenciie 
privredi i zo zopoiliovonle

Do li ie moguie moksimolno skrotiti v iefie reolizociie ovog tansfero?

Jedino ie tako elekt ovog oprovdonog priiedlogo poveionio trondera biti oswdren'

P|TANiE br' 7'8'

Konto6752772:kopfulnivonslerzosonocijufosodozgrodokolektivnogstonovonio

Do li ie moguie do ovoi iznos bude nomienien zo zgrode koie su obuhvoiene sistemom centrulnog

iiiionio xi","olizuie lKP Rodnik '

Rozlog zo to ie viie nego oiigledon'

Noovajnaiinutrciaktoplotneenergije,posvokom.rekonstluisonomobjektu,biobismonienno30.40%
ito bi imoguiilo smanjeniem troikova u sistemu grtlonlo'

PITANJE bT,7.9.

Konto 6til4tll i konto 6t541711 : troikovi za projektovonie , nabovku i reolizociiu video

nadzoro gradskog Podrutio

Da li je mogude obezbjediti, da nodleini zo realizociju ovih vainih proiekoto poduzmu sve ito ie potrebno

koko bi se ovoj process maksimolno ubnao i reolizovoo do kroio godine.
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PITANIE br. 1.10.

Konto 8272772 izdaci zo nobovku poslovnog prostoro

Koji ie poslovni prostor biti nobdvlien u skladu so sredsfiiimd iz ovog tronsfera od 29.765,95 KM.

PITAN,E br. 7'77.

Konto 82722477 nobovko obiekto vodovodo i kanalizaciie
Zakon o grodevinskom zemliiitu

tzmjenomo i dopunomo budieto , ovoi trunsfer poveian ie sa 78.000 KM no 720.000 KM, po ie logiino

pitonje ito ie za toi uvedani iznos biti nabovlieno.

PITANIE bn 7.72.

Konto 827797 nobovko oqreme

Koja ie opremo biti nobovljeno zo iznos od 730.000 KM koliko iznosi uveian transfer zo ovu svrhu?

Rijei je o ovedoniu od 20.000 KM no 730'000 KM.

PITANIE br. 7.73.

KontoS2TS2gg3kopitolniizdocizarekonstrukcijuiinvesticiono
odriovonie - iz sredstova nskncrde nq promet iumo

Postoje li kilteriji (ako postoie koii su) po koiimo ie biti utrcien iznos uveianio od 770.000 KM zo ovoi

tronsler?

Joi jednom napominjem , mi smo usvojili osnovne plonove rozvoio i ulogonio po koiimo se taino zno ito

smo ploniroli t urodili u 2022. Godini.

llvedanje sredstovo od 770.000 KM ieste oiekivono oli kriteriio zo niihov raspored nema.

$a-



. VIIECNtK: Semsudin Skejii
28.07.2022. godine

WftENTKO PITANJE br 2

SET VUECMEKIH PITANIA IZ OBLASTI KOMUNALNE HIGIIENE

Zovidoviii, juli 2022, godine



. PROBLEMATIKA ZBRINIAVANTA KOMUNALNOG OTPADA

I pored togo ito ie uoden vidan nopredak u oblosti zb njovonjo otpodo no cijeloj teritoriji grodo
Zovidoviii , uodeni su brcini nedostaci i pojave koji umanjuju pozitivne efekte novog naiino tretimnjo
otpodo sd podruija svih mjesnih zajednica.

Te pojove su:

7. premdo su mnoge divlje deponije odiiiene no neke od njih se ponovo gomilo smede,

2' u nekim miesnim miednicoma , o pogotovo njihovim rubnim podruijimo joi uvijek su neletirune
divlje deponije i na njimo se i dotje odloie smeie.

Primjer nojmanje 4 divlje deponije u MZ poiin Konak , lokalitet koii pilpado peroviiimo.

3. Pored putd uz Krivoiu uzvodno od romskog naseljo, posebno kod lokotiteto Hodiijina desma,
Ponoramo i dolje je vidljivo gomilonje smeta mimo mjesto za odtagonje.

Pretpostavliom do ie to smede koie groilani ostovljaju izbocivanjem iz outo ili odlogonjem
prilikom izlosko iz outo no mjestimo zo odmor i sliino.

4. Gomilonje smeio pored kontejnera institucijo tokoiter je evidentno.

Razlog tome ito se ti kontejne prozne kada predstovnik institucije jovi da su nopunjeni.

obzirom da se plotonie vrii po isproinienom konteineru ekonomiinije je do se kontejner ito rjeile
prozni , o time i rjede pbea.

To uztokuje gomironje smeia pored kontejnero i neugodne mirise zo proroznike i mjeitone u
susjedstvu.

Moja konkretno pitanjo su:

7' iiia ie nodleinost prikuptianio iodvozo smeta koie se u manjim kolidinama ali ipok odldie poredputo uz riieku Krivdiu, o do pri tome to smede nije odloieno no za to predvidenom mjestu.

Primier lokociie pored Hodiiiine vode no odvoiku puta kod ponorome i mnoge druge lokocije uzput'

2' koko nodleine gmdske sluibe iiovno komunalno preduzeie misle riieiiti problem oktivironjojednom vei oiiidenih divtjih deponija,
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3. koliko vremeno de joi proteii prije nego se veiino divtjih deponijo odisti prvi puto,

4. ito trebo poduzeti do bi na red doilo diidenje najudaljenijih divljih deponijo zo koje znaju somo
oni koji ih pune,

5. da li ie izvodliivo pokrivonje video nodzorom nekih od mjesto no koja se ilegalno odlaie otpod.

Najbolji odgovor na moje pitonje, izmedu ostolog, bio bi kodo bi ovo pitanio inicirolo jovno
komunolno preduzeie , odgovorojuie struine sluibe i nodleine inspekcije da pristupe izrodi plono
zo povedanje efikosnosti na polju zbrinjovonja otpodo.

Na kraju ponavljam konstotociju so poietko mog obrazloienja , o to je:

U 2022. godini smo nopravili veliki napredak no potju komunalne higijene.

Tai nopredok ie biti ioi veii somo oko budemo noprovili dobar plon i slijedili go u potpunosti.

C,O-s**T-
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KASNIENiE u DosrAVLtANlJ, NA DNEVNT RED stEDNtcA vuECA, vuECNEKtH tNtclJATlvA
I INICIIATIVA UDRUZENTA GRADANA

ebnom 7og Postovniko o rodu opiinskog viiedo predviileno je da vijeinidke i groilonske inicijotive uitu
u proceduru rjeiovonja u roku od 30 dono od dotumo podnoienjo

einienico ie das u ti rokovi mnogo duii,

Neriietko iniciidtivo ne ude u procedure ni zo 720 dono od dono upuiivonjo.

Anoliziroiuii progrom rada viieia koii se nalazi no dnevnom redu 4. sienice grodskog vijeid, nisam mogaozokliuditi koliko viieeniikih , a kotiko gradanskih iniciiativo ie upuieno, a do joi nije dospjelo no dnevni

Zbog toga postavljam slijedeie pitanje:

Pitonje prvo:

Koliko vijeiniikih i kotiko inicijotivo y!ruienia gradana joi nisu dospjere no dnevni red vijeio, koje su toinicijotive iu kom roku moiemo o;"*iuoti airtiriini"-riistlenla o utim.

DostovAdniem traienih podatoko 
.mogri 

bi smo rokie pronimti koko rijeiiti koinjenje u rodu po ovojproblematici po oko treba i promjeniti posrovnik no iaii, ao ,ok od 30 dano poveiomo no recimo 60dono, oli do se driimo poslovniko.

Pitonje drugo:

Kodo ie zakliuici o prihvatoniu viieiniikih iiniciiotivo grailano udi u proces praktiine reotizocije.

svjedoci smo da je broj podneienih iniciiotivd, u tekuiem mandotu opdinskog grodskog vijeia, preverik,



Nostovimo ri ovoko, no kroju noieg mondoto, tojbroj ie se mieriti stotinomo'

Evidentnojedojebrojprihvodenihinicijotivozobrinjovojuiimoli.

Bto toko moie se zakljuiiti do je veliki broj inicijotivo oprovdono odbijen,

ovdje govorim o iniciiativomo koie ie viieie prihvotiro i noloiilo do se pristupi niihovoi reolizocryt'

stiie se utisok do zo veriki broj, od ono moro prihvaienih iniciiotivo ' reolizociio niie ni no pomolu'

prakso i" !' ::.:';""::;::;':,i:,'::::,";,;'i:ii::',i::'':;"li!:i:;'!l!'i'i'"" 

potrcbno rinonsiisko 
sredstvo'

nrti Previie utros

Nisomprimjetiodojeutokureolizocijosveobuhvotnihinicijotivo.

Najkvaritetniji odgovo, no.oy?.p:!i:i" bio bi: prezentociio prono oktivnosti reolizociie zokliuioko o

prihvatoniu uii'lii ixi n i i'i'ilotivo u druienio grod ono'

a)( _ .' L- 
---->"1-

Zovidovidi, juli 2022. godine
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vezono za izvod iz reeutocionos p,y;:^'::#::,;;:":-';:":ry;si 
no tokociju -vtosniitvo

OBRAZLOZENIE:

Sviedoci smo sve uiestotiiih prodoio zemliiito na prostoru noieg grodo'

Trenutno ie noioktuetniia prodaio zemtiiito u vlasniitvu RK KRwNA'

Zo oiekivoti ie da ie ovo prodoia biti rcolizovano u skoroj buduinosti'

Pritomeievrijemepokozotikolikoietatransokcijobitikorisnoilipromoienoinvesticijo.

Moie skromno iskustvo govori do udruienio groilano nisu kopacitirono do tokve transakciie mogu

'roiri,r, 
A", n"rotivnih posliedico za druivenu zaiednicu'

Toko je prva prodoio - ticitociio propalo viercvatno samo zbog togo ito ie depozit bio 20'000 KM' a ne

70% podetne cijene.

Analizirajuii izvod iz regulacionog plona 1ENTAR lt , vidliivo ie do predmetno lokociia sadrii uglovnom

sportske terene (rukomet - moliiogomet, bosket i tenis) koo i porking za provne subjekte u susiedstvu'

No 3. sjednici grodskog vijeio podneieno je iniciiotivo koio se odnosi no teniske terene bez koiih bi grad

mogao ostati. Ali to niie predmet mog pitonid.

losno je da ie nakon prodoje ovog lokaliteta doii do promjene regulocionog plana no ito se i odnosi moie

pitonje.

Do li je izrodom novog regulacionog plano mogude rijeiiti problem porking prostoro za provno I fiziiko
lico, sodoinje i budude korisnike?

Ako je to ikoko moguie, to trebo omoguiiti tokom promjene regulocionog plono CENTAR ll ili eventuolno
izrode Urbonistiikog plono grodo.

a-\ o
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